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PRAMÍNEK  

 

LÉTO 2023 
 

Toto léto ze začátku vypadalo, že nebude tak horké 
jako minulý rok. To se ale v polovině léta změnilo. 
Najednou bylo krásné počasí na koupání v bazénu. 
Spousta lidí vyrazila někam na dovolenou, třeba 
k moři do zahraničí,́ nebo jen tak na výlety po České 
republice. Někdy nám tady na Bačalkách taky trochu 
zapršelo. Většinou se sem přiblížily mraky, bačalský 
kopec je rozrazil a nepršelo. Bylo pěkné počasí ́
na hraní ́ místního nohejbalu nebo na chytání ryb. 
Letošní léto hodně rychle uteklo, ostatně jako každé 
jiné. Ke konci léta se počasí začalo horšit a už ̌ to 
na koupání nebylo. Spousta lidí už uklidila své bazény.  
Během školních prázdnin se konaly různé akce. Jako 
třeba letní kino, na kterém jsem nebyla, protože jsem 
byla na táboře. Koncem srpna se konaly trhy, které 
byly jako každý rok úžasné. Byl velký výběr koláčů, 
květin, zeleniny, květináčů, šperků a dalších věcí... no 
bylo toho dost. Je tu ale jedna věc, co mě mrzí, a to ta, 
že na našich trzích je čím dál tím méně lidí a stánků. 
Když jsem se byla poprvé za své dětství podívat 
na trhy, tak tam bylo každé místo obsazené, a plno lidí 
hledalo kam umístit svůj stánek. Ale teď? Teď jakoby 
se lidé a stánky vypařili. Navečer po trhu na terase 
pivnice byla skvělá hudba, kterou obstaral náš 
starosta. Bylo tam velmi málo lidí. A celkově mi přijde, 
že na všechny různé akce, které pro nás obec pořádá, 
chodí čím dál tím méně lidí. Třeba i „babinec“. 
Na prvním babinci byla velká skupina žen.  Ale teď? 
Většinou se sejdou tak dvě nebo tři ženy, a tím to 
končí. Přijde mi že Bačalky začínají vadnout. Jinak mě 
moc mrzí, že jsem zameškala „langošpárty“, protože 
jsem byla s přáteli na dovolené.  
Ještě jsem vám všem chtěla doporučit chodit ven 
na procházky po dešti. Ten vzduch je nádherný a moc 
dobře se dýchá. Stačí se projít třeba jen kousek, ale 
choďte. Je to potom krásný pocit se nadechnout a pak 
vydechnout to zlé, a ty velké těžkosti, co jsme v sobě 
nesli. V lese se člověk odreaguje, a protože i pršelo, 
určitě zajděte na houby až na to bude vhodné počasí.  
 
Přeji vám hodně štěstí v práci, ve škole a při studiu 
toho co vás zajímá. 
 
Amálie Rukavičková 
  

 

 



OHLÉDNUTÍ ZA TRHY 
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AKTUÁLNĚ Z ÚŘADOVNY 
 

Léto se pomalu chýlí ke konci, doufám, že jste si ho 
užili podle svých představ ať už doma, nebo na dovo-
lených. 
Co se naopak konci ani trošku neblíží, je práce, která 
nás ještě letos na úřadě čeká. Jak již bylo řečeno 
v srpnu na veřejném zasedání zastupitelstva, obci se 
povedlo vyjednat opravu silnice III/27940. Konkrétně 
se jedná o úsek silnice vedoucí z Lična do Libáně. 
Po stížnosti na havarijní stav, která byla adresována 
přímo hejtmanovi KHK a následně urgovaná 
přes Správu silnic KHK, nám byl přislíben nový živičný 
povrch, který už začal být realizován. 

Na příští rok plánujeme ve spolupráci se Správou sil-
nic KHK u této vozovky čištění příkopů, které je také 
třeba. Objem finančních prostředků, které má kraj 
k dispozici, neumožňuje najedou rozsah prací, které 
by tato silnice opravdu potřebovala. I tak považuji 
přislíbený povrch za úspěch, díky kterému by měla 
být cesta do Libáně pohodlnější a bezpečnější pro nás 
všechny. 
Kromě silnice obec také začala řešit nevyhovující stav 
oplocenky na odpad. Momentálně je oplocenka kom-
pletně vyčištěná, došlo k navezení nového povrchu, 
jeho urovnání a také byl umístěn nový kontejner 
na železný odpad. Ten se bude kompletně vyvážet, 
aby v něm nezůstávaly plechovky od různých nápojů, 
které zabíraly čtvrtinu prostoru toho původního. 
V září pak začne montáž přístřešku na přilehlé volně 
stojící kontejnery.  
V tuto chvíli máme geodety vyměřenou obecní cestu 
do Křižánku, kterou plánujeme obnovit. Představa je 
taková, že po vyčištění náletů a urovnání terénu do-
jde k osázení obnovené cesty ovocnými stromy, ta by 
pak měla sloužit pro pěší. V případě zájmu, budeme 
rádi, když se do této akce zapojí i místní obyvatelé, 
například při čištění úvozu, nebo později při osazo-
vání stromky. O těchto příležitostech Vás budeme 
ještě informovat. 
                                                                                          
Michaela Mušková 
místostarostka 
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PŘEŽIJÍ POUŤ A POSVÍCENÍ  

ROK 2050? 
 

Jak to bylo, je a bude na Bačalkách a Ličně 

 

„Janičko, vem si ty hezké šatičky, za chvíli spolu 
vyrazíme s oficínou za zákazníkama“, pravil děda holič 
Holý, tedy v těch padesátých šedesátých letech 
minulého století vlastně dědečkem ještě nebyl. Moje 
mamka se poslušně oblékla a následovala svého taťku 
na pouti před poutí☺. Holič Holý, ač zbaven 
komunisty své živnosti jako hlavní obživy a poslán 
do Škodovky, aby zde roztáčel kola výroby, mohl své 
lazebnické řemeslo vykonávat alespoň o sobotách 
a nedělích v rámci tzv. „komunálu“. Kromě skromné 
holičské oficíny ve své malé chaloupce provozoval 
svoji živnost také tak, že obcházel sousedy 
na Bačalkách a na Ličně tzv. po svých. Zejména 
zacházel tam, kde byli starší lidé, kteří už nemohli 
na nohy. S sebou si v malé kožené taštičce nesl 
všechno potřebné náčiní: nůžky, mašinky, břitvy, 
kurtu a samosebou holičskou štětku a holičské mýdlo 
zn. Holík. A Pitralon. 

 Nejvíce práce měl před poutěmi 
a před posvíceními. Zcela záměrně používám množné 
číslo, protože Bačalky a Lično byly odjaktěživa 
samostatné obce (leckdy soupeřící), a tak není divu, 
že i poutě a posvícení slavily každá zvlášť. A protože 
dědova chaloupka stála na samé hranici obou obcí, 
nezřídka padl dotaz: „A kdy vy, pane Holý, držíte 
pouť/posvícení? S Bačalkama nebo s Ličnem?“ 
Duchapřítomný děda samozřejmě odpověděl podle 
toho, kde právě holil. Byl-li na Bačalkách, odpověděl, 
že slaví s Ličnem. A naopak. Nu a každá hospodyně se 
tedy chtěla předvést a ke skromnému výdělku 
za holičské služby zabalila panu holiči s jeho dcerkou 
výslužku – čerstvé voňavé pouťové nebo posvícenské 
koláče. Na tyto chvíle moje mamka dodnes často 
a ráda vzpomíná. Věřím jí, že opravdu i po těch více 
než šedesáti letech cítí tu vůni koláčů od ličenské paní 
Růži Pažoutové, které se na dlouhých prknech 
odnášely péct od Pažoutů k Jirkům do pece. Jediné, 
co přesně neví, kdy se vlastně ty poutě a posvícení 
slavily. A to byl můj úkol, který jsem na sebe 
dobrovolně vzala při schůzce redakční rady Pramínku. 

 Na tomto místě je čas čtenářům Pramínku, 
zejména těm mladším, trošku osvětlit, co to vlastně 
pouť a posvícení byly a dnes už bohužel nejsou. Obojí 
je spojeno s církví, se světci, s přírodou 
a zemědělským hospodářským rokem. Zcela zásadní 
význam pro určení data posvícení měl kostel, 
příp. farnost, ke které byla ta která vesnice 
„přifařena“. Podle toho, jakému světci byl kostel 
zasvěcen nebo podle data, kdy k posvěcení kostela 
došlo (posvěcením rozumějme vysvěcení kostela 

po jeho dostavbě, tedy jakási církevní kolaudace). 
Jak jsem zjišťovala u zdejších i přespolních pamětníků, 
naše dvě vesničky jsou asi výjimkou z tohoto pravidla. 
Bačalky i Lično byly přifařeny k osenické faře, logicky 
by tedy měly ctít posvícení ve stejném období. 
Ale není tomu tak. Osenický kostel dnes nese 
přívlastek Narození Panny Marie. Kostel byl zcela 
z gruntu přestavěn v 17.století a pak v letech 1864-
1865. Dost možná že jeho dřevěný předchůdce byl 
zasvěcen sv. Václavu, protože v Osenicích se posvícení 
slaví ke svátku sv. Václava, tedy neděli, jež předchází 
28.září. Takto to drží Bačalky a třeba i Libáň 
nebo Březno.  
    Jak jsem se ale dozvěděla, Lično ctilo ukončení 
hospodářského roku a podzimních zemědělských 
prací a posvícení drželo na svátek sv. Martina, tedy 
neděli před 11. listopadem. Z jakého to bylo důvodu, 
to dnes sotva zjistíme. Každopádně posvícení byla 
směřována vždy do času po sklizni a byla oslavou 
hojnosti a dobré úrody. 

Prapůvodní význam poutí byl více zaměřen 
na duchovní stránku života, byl spíš prosbou 
za dobrou úrodu a prosbou o ochranu majetku, proto 
se poutě konaly na začátku léta, před sklizní. Kdo jste 
četl Babičku Boženy Němcové, možná vzpomenete 
kapitolu, v níž jde babička s vnoučaty na pouť 
do Vambeřic. Lidé putovali v průvodu, v jejímž čele šli 
církevní hodnostáři, ministranti nesli monstrance 
a praporce, předzpěvák vždy hlasitě zazpíval část 
křesťanské písně a průvod po něm slova opakoval. 
Občas se lidé zastavili, aby se skromně občerstvili tím, 
co si v ranečku nesli s sebou. Cílem bylo doputovat 
buď k nějakému svatému místu (studánce, prameni, 
skále, stromu, kde se stal zázrak) nebo ke kostelu 
či soše svatých. Jak jsem řízeným rozhovorem 
s místními pamětníky zjistila (a přiznám se, že to 
pamatuji i já), tak pouť na Ličně se slavila poslední 
neděli v červnu a hned o týden později, tedy první 
červencovou neděli, se držela pouť na Bačalkách. 
Byl to čas dozrávajících třešní a moje mamka 
vzpomíná, že tmavé třešně často korunovaly pouťové 
koláče u Blažků (praprarodiče současné koláčové 
mistryně Jitky Ziegelheimové). 

Poutě i posvícení znamenaly, že kromě extra 
slavnostní nedělní mše, se sejdou u svátečního oběda 
celé rozvětvené rodiny, bohatou výslužkou se odmění 
i chasa a nedělní večer korunuje tancovačka 
v hospodě.  

Je samozřejmé, že tam, kde dochází ke srocení 
lidu, jsou ideální podmínky pro obchod a zábavu. 
Do cílových míst poutí a do vesnic v době posvícení 
proto s železnou pravidelností zajížděli různí 
jarmarečníci, řemeslníci, herci, baviči, prodavači 
svatých i hambatých obrázků; děti mlsaly turecký 
med, hitem byly frkačky (pamatujete – Mikešův 
kamarád Pašík jednu takovou o mnichovické pouti 
spolkl); hospody jen hučely, pivo teklo proudem, 
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uzavíraly se obchody, domlouvaly se 
sňatky (vzpomeňte na Mařenku z Prodané 
nevěsty), večer se mladí chlapci v hospodě 
poprali, zamilovaní měli příležitost si v kole 
padnout do náruče a na druhý den ráno 
všechny bolela hlava. Dlouho se potom 
probíralo v hospodách a na přástkách, 
co že se všechno událo. Nezřídka měly 
poutě a posvícení po devíti měsících i své 
živé následky ☺. Bohužel postupem času 
se duchovní rozměr poutí a posvícení 
vytratil a zbyla jen ta světská „přidaná 
hodnota“. V dnešním digitálním světě už 
i ta bere za své, houpačky a kolotoče 
dnešní omladinu nijak neosloví 
a vystřelenou papírovou růží můžete 
dojmout jen opravdu hodně romantickou dívčinu. 
Moc bych si přála, aby vydržela alespoň ta setkání 
širších rodin. Je na nás, zda dokážeme přesvědčit naše 
vnoučata, že je dobré potkávat se pravidelně, třeba 
jen dvakrát do roka, i se všemi svými sousedy 
při pivečku a písničce. Tady na Bačalkách a Ličně 
budeme mít takovou dobrou příležitost na konci září 
a v závěru října. Přiťuknem si spolu? 

 

Pavla Čížková 

 
 
Oblíbeným zpestřením poutě na Bačalkách bylo hraní 
divadla. Na horním snímku Pavla Holá jako „Smutný 
muž“ (cca 1961). 
 
 
Slavily se i dožínky. Na vedlejším snímku Míla Králová 
(sestra L. Rampasové) a Pavla Holá (cca 1958). 
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Nezapomenutelným zážitkem 
bylo též nastudování pohádky 
Neohrožený Mikeš. Na snímku 
zleva: Dana Jirsáková, Jana Holá, 
Vladimír (Mirek) Pažout z Lična 
(cca 1962). 
 



ZE SVĚTA 
 

Do zlatého rámečku!!! 
Výborná slova reportéra ze Skynews Austrálie, mladým li-
dem, kteří nedávno demonstrovali za klima: 
Jste první generace, která má klimatizaci v každé učebně, 
vaše výuka je založená na počítači, televizi máte v každé 
místnosti, elektronické prostředky můžete používat celý 
den. 
Místo chůze do školy využíváte všechny typy přepravy spa-
lovacích motorů. Spoustu z vás dokonce denně vezou rodi-
čovským taxíkem do třídy. 
Jste zatím největším spotřebitelem spotřebního zboží v dě-
jinách lidstva. Všichni si pořád kupujete nové oblečení, 
abyste byli trendy i když loňské věci jsou pořád úplně v po-
hodě. 
Těžko někdo z vás si spraví oblečení, netušíte, jak vyměnit 
rozbitý zip, natož jak zvládnout šicí jehlu. 
Zahodilo se to, co to drží. Váš protest bude oznámen pro-
střednictvím digitálních a elektronických prostředků. Tele-
fon, tablet jsou online po dobu 24 h. Se všemi svými elek-
tronickými hračkami jste největší uživatel energie. 
Lidé – před protestem vypněte klimatizaci nebo topení, 
choďte do školy, vypněte telefony, počítače, Xboxy, Play-
stations a přečtěte si knihu, udělejte si vlastní sendvič, 
místo toho, abyste ho kupovali připravený v plastovém 
obalu. 
Nic z toho se nestane, protože jste sobečtí, špatně vycvi-
čení, manipulovaní lidmi, kteří vás využívají a říkají, že dě-
láte vznešenou věc, zatímco se bavíte a užíváte si nejšíle-
nější západní luxus. 
Probuďte se a držte svou rozmazlenou hubu. Najděte fakta 
před protestem a začněte zlepšovat svět sami u sebe a ne-
vyhlašujte za pachatele lidi, kteří žili celý život udržitelně. 
Nic jste v životě nedokázali, všechno vám vybudovali lidé, 
kteří jsou nyní v předdůchodovém a důchodovém věku 
anebo dnes již nežijí…. 
Vůbec by neuškodilo, aby si toto přečetli všichni v každé ro-
dině (i v té mojí). 
 
Zdroj: 
https://www.pozitivnisvet.cz/do-zlateho-ramecku/ 
 
Většina členů redakční rady souhlasila se zveřejněním to-
hoto článku. Ano, obsah článku pravdivě popisuje současný 
stav společnosti a souvislosti. Žijeme nyní následky naší 
předchozí slepoty, nevšímavosti. Následky ztráty vědomí 
toho, že jsme součástí ekosystému a jeho ničením ničíme 
sebe.  
A cesta do rovnováhy je na každém z nás. Na našem každo-
denním životním stylu. Směr ke zdraví nám pomáhají držet 
odpovědi na otázky, zda to, co každý den dělám, co vytvá-
řím, co spotřebovávám, je prospěšné pro mne i pro celek? 
S čím však sama za sebe nesouhlasím, je formulace článku, 
která útočí a vyvolává konflikt. Také jsem dělala řadu věcí 
nevhodně, a ještě jistě i dělám a nevím o tom. Ale změnu 
jsem vždy udělala snáze, když mne na ni někdo upozornil 
v klidu, vysvětlil mi svůj úhel pohledu. Často jsem byla 
za upozornění vděčná. Ovšem v okamžiku, kdy mne někdo 
kritizoval, ponižoval a útočil na mne, jsem se přirozeně nej-
prve jinému názoru spíše bránila. 
Jitka Rukavičková 

Horní Bačalky a Lično mají nové vývěsní skříňky. 
 

Z KNIHY 
 

Jednou dal universitní profesor svým studentům otázku: 
„Stvořil Bůh všechno, co existuje?“ Jeden ze studentů od-
pověděl: „Ano, stvořil.“ „Takže bůh stvořil všechno?“ zeptal 
se profesor ještě jednou. „Ano,“ odpověděl student. „Jest-
liže Bůh stvořil všechno, znamená to, že stvořil také zlo. Bůh 
je tedy skrze nás zlý.“ Student ztichl, když slyšel takovou od-
pověď. Profesor byl se sebou velmi spokojený. Chlubil se 
studentům, že jim znovu dokázal, že víra v Boha je nesmysl.  
Jiný student se postavil a zeptal se: „pane profesore, exis-
tuje chlad?“ „Co je to za otázku? Samozřejmě, že existuje. 
Tobě nikdy nebyla zima?“ Studenti se otázce mladého 
muže zasmáli, ale on si posměchu nevšímal a pokračoval: 
„Chlad sám o sobě neexistuje. To slovo jsme si vymysleli, 
abychom mohli popsat, co pociťujeme při nedostatku 
tepla.“ Student pokračoval: „Pane profesore, existuje 
tma?“ Profesor hned odpověděl: „Samozřejmě že existuje.“ 
„Znovu se mýlíte,“ řekl student. „Tma je ve skutečnosti ne-
přítomnost světla. Můžeme zkoumat světlo, můžeme op-
tickým hranolem rozložit světlo na barvy spektra a zkoumat 
jejich vlnové délky. Paprsek světla dokáže osvětlit tmavý 
prostor. Podle čeho zjistíme, do jaké míry je prostor temný?  
Množství světla umíme změřit. Tma je pojem, který člověk 
používá, aby popsal, co se děje, když chybí světlo.“ Nakonec 
se student profesora zeptal: „Existuje zlo?“ Profesor vá-
havě odpověděl: „Samozřejmě, jak už jsem řekl. Vidíme ho 
každý den. Krutost mezi lidmi, násilí po celém světě, to je 
projev zla.“ „Zlo neexistuje, pane profesore. Zlo je pouze 
nepřítomnost Boha. Podobně jako tma a chlad je zlo slovo, 
které člověk vytvořil, aby popsal nepřítomnost Boha – ne-
přítomnost lásky, pocitu bezpečí a pocitu že jsme milovaní 
takoví jací jsme, nepřítomnost důvěry v život a že je o nás 
postaráno, nepřítomnost vděčnosti za život a schopnosti vi-
dět hojnost. Bůh zlo nestvořil. Zlo není vírou nebo láskou, 
které existují jako světlo a teplo. Zlo je výsledkem nedo-
statku božské lásky v lidském srdci. Je jako chlad, jenž při-
chází, když není teplo, nebo jako tma, která přichází, když 
není světlo.“ 
 
Volně přepsáno podle knihy Zbavte se pýchy – Jak se zbavit 
nesouladu se světem, Valerij Sineľnikov. 
Jitka Rukavičková  

- 6 - 

https://www.pozitivnisvet.cz/do-zlateho-ramecku/


SBĚR NEBEZPEČNÝCH SLOŽEK  

KOMUNÁLNÍHO ODPADU 

 
Dne 14.10.2023 proběhne v naší obci sběr nebezpeč-
ného odpadu. Sběr bude prováděn ambulantním 
způsobem, tj. pojízdnou sběrnou. 
 

U hasičské zbrojnice od 9:30 do 9:40 
 

U kontejnerů na Ličně od 9:45 do 9:55  
(v rozpisu svozové firmy je starý popis „před OÚ“ ) 

 
 
Přijímány budou následující nebezpečné složky  
komunálních odpadů:  
 

▪ Obaly obsahující zbytky nebezpečných látek, 

vč. olejových filtrů 

▪ Oleje a tuky obsahující zbytky nebezpečných látek 

▪ Absorpční činidla (znečištěný textilní materiál)  

▪ Barvy, lepidla a pryskyřice 

▪ Rozpouštědla 

▪ Kyseliny 

▪ Zásady (hydroxid) 

▪ Nepoužitá léčiva (léky)  

▪ Pesticidy (hnojiva) 

▪ Akumulátory, baterie, články a zářivky 

 
POZOR!!!  
Vše musí být řádně označeno v uzavřených obalech a ob-
jemu a množství odpovídající provozu běžné domácnosti.  

 
Nebude přijímáno následující: 
 

▪ Elektro  

▪ Stavební odpad, vč. eternitu, azbestu, asfaltu, omí-

tek, lepidel, směsí, vodou ředitelné barvy apod. 

▪ Nebezpečné odpady vznikající při podnikatelské 

činnosti 

 
Způsob přebírání odpadů:  
 

1. Sběr bude probíhat za přítomnosti zástupce měst-

ského/obecního úřadu a pod jeho dohledem.  

2. Odpady budou předávány osobně občany nebo zá-

stupcem obce pracovníkům zajišťujícím sběr. 

3. Odpad, který nebude předán přímo občany nebo 

zástupcem obce a bude na stanoviště umístěn před 

příjezdem mobilní sběrny nebo po jejím odjezdu ne-

bude odvezen. 

 

Pro další informace případně kontaktujte Severočes-
kých komunálních služeb s.r.o. na telefonním čísle 
493 645 111. 
                                                                                              
Michaela Mušková  
Místostarostka 

 

 

DOČASNÁ ZMĚNA  

V AUTOBUSOVÉ DOPRAVĚ 
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Toto číslo vychází 22. 9. 2023. 
Výtisk je zveřejněn na internetových stránkách obce www.bacalky.cz. 

Bývalý měsíčník/dvouměsíčník, nyní čtvrtletník, další vydání v roce 2023 bude 22.12. 
Schůzky redakce a zájemců o spolupráci na Pramínku jsou v pivnici U bači od 18 hodin: 14.11.,28.11. a 18.12. 

Vydáván na Bačalkách. Vydavatel: Spolek Bačalský Pramínek, Bačalky 101, 507 23 Libáň,  
IČ: 22890874. Evidenční číslo registrace periodika: MK ČR E 20239.  

Výtisk je zdarma. Tisk je hrazen z dobrovolných příspěvků občanů a příspěvku obce. 

Tento výtisk připravili: Čížková Pavlína, Rukavičková Jitka, Slávek Zeler, Folprechtová Renata. 
Dopisovatelé jsou uvedeni pod příspěvky. Za obsahovou stránku příspěvků ručí autor.  

Grafická úprava: J. Rukavičková. Tisk: Verso Mladá Boleslav.  
Další fotografie z akcí v obci najdete na www.bacalky.cz v sekci FOTOGALERIE. 

Roznášku zajišťují: S. Zeler, Z. Šátková, J. Rukavičková.  
S náměty a připomínkami se obracejte na kohokoliv z naší redakční skupiny  

nebo posílejte na email praminek.bacalky@seznam.cz. 
Na tisk Pramínku přispěli: p. Chaloupková 200 Kč, Bednářovi 1000 Kč.  

Děkujeme za spolupráci a podporu. Vítáme vaše příspěvky, 
náměty a připomínky, aby Pramínek byl přínosem pro nás pro všechny. 

 

 
 

Na webových stránkách obce www.bacalky.cz je nová zá-
ložka "Info z okolí", do které vkládáme kulturní akce z nejbliž-

šího okolí. Pokud chcete, aby vám nové informace chodily 
do mailu, přihlaste se, prosím, k odběru zde: 

  https://www.bacalky.cz/info-z-okoli?action=addSubscriber 
 

POZVÁNKY BAČALSKÉ 
 
 

28.10. od 14:00 hod 

Odhalení desky u vysazeného platanu na louce pod pivnicí 
 

18.11. od 15:00 hod 

Tradiční setkání seniorů obce Bačalky a Lično v pivnici 
 

2.12. od 17:00 hod 

Mikuláš a čert v pivnici 

 

http://www.bacalky.cz/
mailto:praminek.bacalky@seznam.cz
http://www.bacalky.cz/
https://www.bacalky.cz/info-z-okoli?action=addSubscriber&utm_source=aktuality&utm_medium=e-mail&utm_campaign=797711

